
Zbigniew Wygoda     Gliwice, 21.03.2022 

radny Rady Miasta 

w Gliwicach 

 

 

 

 

 

Zarząd Dróg Miejskich 

w Gliwicach 

 

 

 

W związku z informacjami, które pojawiły się w kontekście rozpoczynającego się remontu płyty 

rynku zwracam się z prośbą o informację, czy rzeczywiście niezbędne jest wycinanie znajdujących 

się tam drzew. 

Mogę zrozumieć, że zakładany plan przebudowy wyklucza ich lokalizację w obecnych 

miejscach, ale nie rozumiem, dlaczego drzewa te nie mogą zastać po prostu przesadzone - ze 

względu na ich niewielkie rozmiary dzisiaj nie powinno to stanowić żadnego problemu. 

 

 

 

Z poważaniem 

 

Zbigniew Wygoda 

 


